

## 三个校友分会进入筹建期 Three New Chapters Underway

**应**校友期许，中欧国际工商学院校友会近日又有三个新设分会进入紧锣密鼓的筹建阶段。欢迎在相应地区的各位校友踊跃加入。

3月29日，中欧校友会上海分会（徐汇）（筹）第一届理事会经民主选举产生。其中，吴竹平（EMBA 1998）校友高票当选为首任会长。自2012年9月开展筹备工作以来，通过积极联系在徐汇区居住和工作的校友以及希望加入徐汇分会的校友，中欧校友会上海分会（徐汇）筹备工作已取得阶段性成果，并拟于五月份召开成立大会。

3月7日，中欧校友会美国分会（筹）的筹备工作正式启动。校友关系事务部王庆江主任、邓三红老师、宋珊老师以及近三十位美国校友齐聚上海，商讨拟于7月下旬召开的中欧校友会美国分会（筹）成立大会的相关筹备工作。自1月31日该分会的筹备公告正式发布以来，许多美国校友热烈响应，积极与筹备组成员联系，目前微信群里已聚集了近70位校友，且还在与日俱增。

1月28日，中欧校友会上海分会（静安）筹备组举行了第一次筹备会议。筹备组的5名成员、校友关系事务部王庆江主任、邓三红老师以及静安区投资服务办公室戴俊主任参加了本次会议。该分会拟于2013年年中召开成立大会。



**C**EIBS Alumni Association is now preparing to add three new chapters as the school continues to strengthen its alumni network within China and overseas.

On March 29, the first council of CEIBS (Preparatory) Alumni Association Shanghai Chapter (Xuhui) was democratically elected. Wu Zhuping (EMBA 1998) was elected President by majority vote. Since the preparatory work began in September 2012, the Shanghai Chapter (Xuhui) has been actively reaching out to CEIBS alumni living

and working in Xuhui District and others who wish to join the Chapter. The launch will be in May.

Meanwhile, preparatory work for the launch of the U.S. Chapter began on March 7. Director of CEIBS Alumni Relations Department Wang Qingjiang, along with his colleagues Deng Sanhong and Susan Song, met nearly 30 American alumni in Shanghai to discuss the project. The Chapter is set for a late-July launch. Many U.S.-based alumni welcomed the January 31 news that they would soon have their own Chapter and

have taken the initiative to establish contact with the preparatory team. So far, 70 alumni have signed on to the Chapter's WeChat group, and the number is increasing.

Earlier, on January 28, the team working on the launch of CEIBS Alumni Association Shanghai Chapter (JingAn) held its first meeting. Among the participants were Director of CEIBS Alumni Relations Department Wang Qingjiang, and Director of JingAn District Investment Service Office Dai Jun. The JingAn Chapter is scheduled to be established by mid-2013.